



WWU
MÜNSTER



Beratung

› für internationale Degree Seeking Studierende

Das **International Office** ist die zentrale Anlaufstelle für internationale Studierende, die einen Abschluss an der WWU anstreben.

InfoPoint

Unsere studentischen Mitarbeiter*innen am InfoPoint helfen bei **ersten Fragen**, unterstützen z.B. bei der **Wohnungs- oder Jobsuche** oder vermitteln an andere **zuständige Stellen**.

 10 – 17 Uhr

 internationalstudents.welcome@wwu.de

 www.facebook.com/wwu.intoff.studierende

 0251 83 22229

 International Student Lounge (Botanicum, Eingang C)



Beratung

bei Schwierigkeiten im Studium oder Alltag

Beratung zu studienspezifischen oder sozialen Problemlagen, z. B. im Zusammenhang mit administrativen Abläufen, Behörden, Krankenversicherung, Finanzierung.

 Verena Stenzel

Janna Rademacher

 0251 83 21879

0251 83 21869

 internationalstudents.advice@wwu.de



Beratung

bei Fragen zu Visum und BAföG

Gezielte Beratung, z. B. wenn es Schwierigkeiten beim Verlängern des Aufenthaltstitels oder beim Beantragen von BAföG gibt.

 Iris Beckmann-Wewer

 0251 83 22364

 iris.beckmann@wwu.de



 International Office · Schlossgarten 3 (Botanicum) · 48149 Münster



Counselling

› for international degree seeking students

The **International Office** is the first point of contact for all international students enrolled in a degree programme at Münster University.

InfoPoint

Our student assistants help with **initial questions**, provide support for everyday issues like **looking for accommodation or for a student job** and refer queries to other **responsible departments**.

 10 am – 5 pm

 internationalstudents.welcome@wwu.de

 www.facebook.com/wwu.intoff.studierende

 0251 83 22229

 International Student Lounge (Botanicum, entrance C)



Counselling

in case of difficulties in studies or everyday life

If you need advice and support regarding study-specific or social issues, such as funding and financial difficulties, bureaucratic procedures, health insurance.

 Verena Stenzel

Janna Rademacher

 0251 83 21879

0251 83 21869

 internationalstudents.advice@wwu.de



Residency support

in case of questions about visa or BAföG

Specialised consultation about residency and visa, e.g. if you have problems with extending your residence permit.

 Iris Beckmann-Wewer

 0251 83 22364

 iris.beckmann@wwu.de



 International Office · Schlossgarten 3 (Botanicum) · 48149 Münster